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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over de bouw van een Reststoffen
Energie Centrale in Harlingen.
(Ingezonden 25 september 2009)

1
Bent u op de hoogte van het massale
verzet van nagenoeg alle inwoners
van Harlingen tegen de bouw van een
Reststoffen Energie Centrale in
Harlingen? Bent u van mening dat dit
massale verzet voldoende reden is
om van de bouw van een Reststoffen
Energie Centrale in Harlingen af te
zien? Zo nee, waarom hecht u zo
weinig belang aan de mening van de
inwoners van Harlingen?

2
Kunt u uiteenzetten hoe in landelijk
opzicht de actuele stand van zaken is
met betrekking tot de beschikbare
capaciteit aan verbrandingsovens in
relatie tot het aanbod aan brandbaar
afval? Kunt u daarbij tevens een
doorkijk geven naar die verhouding in
de komende 10 jaar waarin steeds
meer afval gescheiden en gerecycled
zal worden?

3
Is het waar dat er bij AVR een tekort
aan aanbod van brandbaar afval
ontstaat vanwege het mislopen van
cruciale contracten en dat om dit
tekort aan te vullen er afval uit het
buitenland geïmporteerd moet
worden? Betekent dit dat er inmiddels

voldoende capaciteit is voor
verwerking van het Nederlands
aanbod aan brandbaar afval? Zo nee,
waar blijft het overschot aan
brandbaar afval dan?

4
Hoe groot is, in het licht van
voorgaande vragen, het nationale
belang nog voor de verwerking van
ons afval van de komst van de
Reststoffen Energie Centrale in
Harlingen? Is op geen enkele andere
wijze en op geen enkele andere,
minder omstreden, locatie in de
toekomst te voorzien in de
verwerking van ons afval? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, bent u bereid
met de OMRIN deze opties te
bespreken?

5
Wanneer bent u voor het eerst
geïnformeerd over de ideeën met
betrekking tot een initiatief van een
Reststoffen Energie Centrale in
Harlingen? Is het waar dat dit idee
eind jaren negentig ook aan de orde
is geweest? Zo ja, wat was toen de
reden om er van af te zien?

6
Kunt u uiteenzetten wanneer voor u
de maat vol is en u wilt gaan
ingrijpen in de hele gang van zaken
rond de vergunningverlening voor de
Reststoffen Energie Centrale in
Harlingen? Hoeveel lokaal verzet is
nodig? Mag de vergunning afwijken
van landelijke eisen voor
milieubescherming? In hoeverre mag
de vergunning de natuur en

belevingswaarden van beschermd
natuurgebied als de Wadden, onder
druk zetten? In hoeverre mag de
vergunning afwijken van de eis voor
toepassing van best beschikbare
technieken?

7
Bent u bereid de vergunning, de
MER’s en de passende beoordelingen
en de hele
vergunningverleningprocedure door
te lichten en uw oordeel over de
bouw van de voorgestelde
Reststoffen Energie Centrale in
Harlingen te geven? Zo nee, waarom
niet en bent u het dan met
burgemeester Scheffer eens dat deze
oven een gezonde oven is?
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